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Innkalling til årsmøte for driftsåret 
 2024 Bergens Seilforening  

 
PROGRAM 
Sted: Klubbhuset «Dokken» i Bergens Seilforening, Hjellestadvegen 247 
Tid: Mandag 17mars kl 19:00 

 
1. Ordinær generalforsamling 
2. Presentasjon av hovedtrener for juniorseilerne.: Eira Svedal Nilsson 
3. Sosialt samvær 

 

 
Styret i Bergens Seilforening 

 

 



 

 

 
 
 
 
 

 
 

Saksliste : 
 

 
1. Godkjenne de stemmeberettigede. 
2. Velge dirigent. 
3. Velge protokollfører. 
4. Velge to medlemmer til å underskrive protokollen. 
5. Godkjenne innkallingen. 
6. Godkjenne saklisten. 
7. Godkjenne forretningsorden. 

1. Årsmøtet blir ledet av den valgte dirigenten og den valgte referenten skriver 

protokoll. 

2. Ingen har rett til å få ordet mer enn to ganger til samme sak. 

3. Taletiden begrenses til 3 minutter første og 2 minutt andre gang.Til forretningsorden 

gis ingen ordet mer enn en gang - og høyst 2 minutter til hver sak. Talerne skal tale 

fra dertil bestemte plass i salen. 

Dirigenten har ellers når denne finner det påkrevet, rett til å fremme forslag om 
ytterligere tidsbegrensning og strek med inntegnede talere. 

4. Alle forslag må leveres skriftlig til ordstyrer og må være signert. Nye forslag kan 

ikke fremmes etter strek er satt og/ eller saken er tatt opptil votering. 

5. På årsmøtet kan ikke behandles forslag om endring i lov eller bestemmelser som 

ikke er oppført på den saklisten som er gjort tilgjengelig eller sendt ut. Andre saker 

kan behandles når 2/3 av de fremmøtte stemmeberettigede vedtar det ved 

godkjenning av saklisten. 

6. I protokollen innføres kun forslagene, avstemningene, de fattede beslutninger og 
talerlisten. 

8. Foreningens årsberetning 2024. 

9 Behandle foreningens regnskap, styrets økonomiske beretning, kontrollutvalgets 
beretning og revisors beretning. 

10. Behandle forslag og innkomne saker til behandling.. 
                    
                      10-1- Styrets forslag til revidert strategiplan for perioden 2025-2030 
                      10-2   Forslag fra Henrik Wigers Larsen : Få opp aktiviteten – Badstue 
                      10-3 Lovendringsforslag del2 ,prg 5, fra Lovutvalg. 
                       
 
 

 



 

 

  10-4 Forslag fra Marianne Natland :   Åpne opp parkeringsplass ved aktivitet for barn 
/unge/regatta. 

 

For sent innkommet forslag fra Marianne Natland , mottatt 050325: Mandat til båtkjøp /styret .: 

Årsmøtet gir styret mandat til å foreta innkjøp av J/70 basert på følgende forutsetning uten ny 

generalforsamling: 

- Det er hentet inn tilstrekkelig egenkapital i form av sponsorer, gaver eller andre midler. Sum XXX 

Forslaget er  avvist  behandlet på Generalforsamling , for sent innkommet til styret.,jmf § 2-16. Innkalling til 
årsmøte/ting Kapittel 2: Felles bestemmelser for hele organisasjonen 

.

https://www.idrettsforbundet.no/tema/juss/nifs-lov/kapittel-2-felles-bestemmelser-for-hele-organisasjonen/#:~:text=%281%29%20NIF%20og%20NIFs%20organisasjonsledd%20skal%20arbeide%20for,og%20ved%20representasjon%2C%20skal%20begge%20kj%C3%B8nn%20v%C3%A6re%20representert.
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11. Forslag på å øke medlemsavgift med slik det fremkommer av betalingsmatrise 
for alle kontingentgrupper. Styret får fullmakt til å fastsette treningsavgifter / 
startavgifter. 

12. Vedta foreningens Budsjett -25 og investeringsplan 

13. Vedta låneopptak 

14. Behandle foreningens organisasjonsplan. 

15. Foreta følgende valg: 

a) Styret med leder og nestleder, 

b) Kontrollutvalg med leder og to medlemmer og ett varamedlem. 

c) Valgkomite for 2026. 

16. Valg av revisor til å revidere foreningens regnskap. Forslag RSM Hasner Kjelstrup & 
Wiggen AS avd. Bergen. 

 
 
 
8. Foreningens årsberetning 2024. 

 

 
Årsberetning 2024 
Årsmelding fra styret : 
 
Sesongen 2024  

Styret har i 2024 /2025 gjennomført 12 + 3 styremøter. Det er godt arbeidsmiljø i styret. 

Styrets arbeid har som vanlig vært fokusert på sikker og økonomisk forsvarlig drift som kommer alle 

medlemmer til gode. Etter avskrivning og finanskostnader kommer vi ut med positivt årsresultat. 

Hovedårsak til dette er at daglig leder har stått i 50 % stilling, vi har delvis mottatt 

momskompensasjon og utsatt kjøp av utriggere. 

Det gir oss mulighet til å fokusere på rekrutteringsarbeid blant barn og unge i foreningen og på drift 

og videreutvikling av anlegget i Kviturspollen. 

Generalforsamling 2024 vedtok revidert Strategiplan. Gjennom året har styret gjennom utvalg i BS 

arbeidet for å iverksette denne planen. Planen er nå revidert fram til denne generalforsamlingen. 

Styret har opprettet et eget utvalg for å fremme J/70 seiling høsten 24. 

I 2024 deltok BS med lag i Seilsportligaen  og kvinnaligaen. Nytt av året var og tilbud om å delta i Seilut for 
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medlemmene.. 

Utvalgene har i 2024 konsolidert BS sin aktivitet på sine områder og lagt gode planer for økt aktivitet i  
2025. Særlig Utvalg for barn og unge har lagt ned et omfattende arbeid for å forberede sesong 2025. BS 
har engasjert Eira  Svedal Nilsson som hovedtrener for sesongen -25. 

           Uten medlemmenes utstrakte frivillige innsats, vil BS forvitre som seilforening. 

 I 2024 mottok styret et varsel via Varslingsportalen i NIF. Forholdene det ble varslet om ,var av 
administrativ karakter og strakk seg over et lengre tidsrom. Styret oppnevnte fagpersoner til å håndtere 
varselet etter NIFs regelverk. Faggruppen avga innstilling at det ikke var grunnlag for varselet, og styret 
sluttet seg til denne konklusjonen. 

Daglig leder Kjell Ove Bruås og driftsansvarlig Egil Monsen har bidratt med stor egeninnsats, noe 

som har medført  besparelser for BS og et sikkert og velfungerende anlegg.. 

Styret vil på vegne av hele foreningen rette en stor takk til begge to. 

Bergens seilforening hadde i 2024 svært få trenertimer for juniorrekruttering.. Sommerseilskolen 

ble ikke arrangert 2024. 

På den administrative siden har styret sammen med daglig leder hele tiden jobbet for å forbedre 

våre rutiner og prosesser for å redusere kostnader og forenkle de administrative rutiner. BS vil få 

en besparelse på ca 40 % på regnskapsførsel. 

I 2025 må BS gå over til NIFs medlemssystem. Regnskapsførsel vil også bli overført til Vestland 

Idrettskrets. Pr. i dag har vi eksternt regnskapsbyrå.  

Investeringer 

I 2024 har vi fortsatt arbeidende med de nye kaiene og parkeringsområder i samsvar med vedtatt 

masterplan . Endelig ferdigstillelse av parkeringsplassen ble gjennomført våren 2024 . 

Foreningen har solid og stabil økonomi som tillater både sikker drift og nødvendige investeringer. Vi 

er på grunn av vår inntektsprofil (inntekter kun 2 ganger i året) avhengig av en buffer for ikke å 

måtte bruke av kassekreditten. 

Lotteritilsynet underkjente vår søknad om momskompensasjon for året 2023. Vi har nå fått et nytt 

regelverk for godkjenning av hva som faller inn under momskompensjonsreglene. For båthavn 

gjelder det nå at kun båter i foreningens eie og private båter som har deltatt i 2/3 eller flere 

regattaer som skal telle med i momsrefusjon av båtanlegget. BS har nå fått tildelt 

momskompensasjon tilsvarende 1/3 av søknad. 

Vi ser at kostnadene er økende. Dette må det tas høyde for i fremtiden, både gjennom 

kostnadsfokus og justering av foreningens priser til medlemmer. Foreningen må opparbeide seg en 

økonomisk buffer for kommende større utskiftninger og vedlikeholdsoppgaver, eksempelvis 

kaifront.  Styret har gjennom 2024 arbeidet med å finne erstatter for den nåværende traktor (1986 

modell)i BS som ikke tilfredsstiller HMS-krav..Styret vil gi sin innstilling til vedtak på kjøp av ny 

hjullaster på generalforsamling 2025. Viser til budsjett 2025. 

 

Vårt regnskapsbyrå ECIT skal fremlegge rapporter med ajourført resultatregnskap og balanseregnskap i 
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forkant  av hvert styremøte. Økonomi er en fast sak på hvert styremøte. 

Antall medlemmer i Bergens Seilforening pr 31 12 23 

 

 

År    

 

  

                       Alle              seniormedlem    junior     livsvarig        ektefelle Studenter utenbys Pensjonister uten båt 

2023              840               577         21         54                38               56                      24 

2024              796               578         17           48 37              51                        28 

 

For øvrig viser styret til årsrapporter fra de enkelte utvalg om aktivitet i Bergens Seilforening. 

Som styreleder vil jeg få takke styret for engasjerende og engasjert innsats til beste for Bergens Seilforening. En 

stor takk til alle frivillige som i 2024 også har stilt opp for Bergen Seilforening. Det lover bra for årene som 

kommer. 

 

Hallgeir Utne Hatlevik Styreleder BS 

 

Forslag til vedtak : Styrets årsmelding for 2024 er godkjent. 
 

 
Æresmedlemmer i Bergens Seilforening 

 

 
2006 Marit Schjøtt, Ove Lind, Leif Holst 

2013 Mange Sandtorv 

2020 Trond Wickmann 

2023 Gunnar Grevstad 

 

 
Styrets sammensetning 2024 

Leder Hallgeir Utne Hatlevik Valgt for 1 år 

Nestleder Dorte Hovland ikke på valg 

Styremedlem Per Højgaard Nielsen Valgt for 2 år 

Styremedlem Øystein Solberg Valgtfor 2 år 

Styremedlem Leif Terje Fonnes ikke på valg 

Styremedlem Grete Machmann – Jensen ikke på valg 
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Vara 1 Martin Hope Valgt for 1 år 

Vara 2 Anne Dørum Valgt for 2 år 

 
 

 
Ansatte Daglig leder: Kjell Ove Bruås. 50 % fra 01.10.23. 

Driftsansvarlig Egil Monsen 

 

 
Revisor RSM Hasner Kjelstrup & Wiggen AS avd. Bergen 

 
 
 

Arbeidsutvalg under styret, medlemmer valgt av styret 
 

Sportsutvalg                      Leder : Joachim Strøm Erichsen 
 

Medlemmer: Bjarte Sjursen (Optimist, Espen Eriksen (Tur og Hav), Kjell-Ove (Drift), Henrik W. Larsen 
(Brett ), Lars Jårvik (Knarr), Joachim Strøm Eriksen (trenerkontrakt) 
 
Skur og havn                     Leder :  Anne Dørum 
Medlemmer : Espen Sandøy og Øystein Solberg 
 
Eiendomsutvalg               Leder: Trond Wickmann 
Medlemmer: Svein Arne Sveen, Tore Smidt, Kjell-Ove Bruås, Fra styret :Per Højgaard Nielsen. 
 
Tur og Hav                          Leder: Espen Eriksen 
Medlemmer: Kjetil Knudsen Mathias Johannesen Tor Kvinge Torvald Fossestøl fra styret Grete M. Jensen 
 
Barn og Ungdom              Leder : Joachim Strøm Eriksen , Kristian Bjørgo og Bjarte Sjursen. 
 
IT Utvalg                             Leder : Leif Terje Fonnes Medlemmer : Kenneth Aase 
 
Strategiutvalg                   Dorthe Hovland - leder. + hele styret. 
 
Ordensråd                          Bente Lind 
 
J/70 Klasseklubb                   Dorthe Holmefjord Hovland ,Martin Hope, Marianne Natland, Audun Kim     

Midttveit ,Joachim Strøm-Erichsen. , Per Højgaard Nielsen 

 
 
Lovutvalg                            Opprettet av GF. Medlemmer utnevnes av styret. 

Peter von Erpecom jr og Ove Lind. 
  
 
 



8 

 

 

Kontrollkomite  
 
Leder : Geir Myhre Valgt for 1 år 
Medlem : Ina Garvik Valgt for 1 år 
Medlem :Thomas Falck Valgt for 1 år 
Vara :Carl Johan Wickmann Valgt for 1 år 

 

Valgkomite 
 
 Leder – Kenneth Aase    Valgt for 1 år. 
Medlem – Anne-Linn Strøm Erichsen  Valgt for 1 år. 
Medlem :Kristian Bjørgo varamedlem , valgt for 1 år  
 

 

Foreningens representasjon i andre organer 

Vestland seilkrets Leder Harald Thomsen 

NSF Arrangør og Dommerutvalg Bergens Seilforenings til enhver tid godkjente dommere og 

arrangører kan finnes på NSFs hjemmeside. Den enkelte er 

selv ansvarlig for å holde sertifiseringen ajour via Min Idrett. 

Leder NSF arrangørutvalg Henrik Wigers Larsen 

Shetland Race Espen Eriksen 
 
 

 

Foreningsåret 2024 : 

 
 

Årsmelding fra daglig leder. 
  
Status Havn: 
  
I året som har gått har vi vært forskånet for de verste stormene, en del utskiftinger i festene opp mot de 
enkelte pirene er gjennomført. El. firma har kontrollert alle tilknytningspunkter, en del avvik er funnet på 
kabler som går til båtene har jordfeil og båteier tilskrevet. Det er en stor forbedring når det gjelder ryddighet, 
men fremdeles er der «litt småting» som ligges fra seg på kaiene. Det er planlagt årskontroll og rapporten 
derfra vil vise omfang av utbedringer. 
  
Det er dessverre en del båter som viser tydelige tegn på manglede vedlikehold, båteiere vil bli tilskrevet. 
  
Status Anlegg: 
I året som har gått har vi fått klargjort øvre parkeringsplass,  oppmerking av parkeringsplasser, kant mur 
mot innkjøring til naboer er ferdigstilt. Gjerde mot vei samt ny vegbom er ferdigstilt. 
Ellers er det utført løpende vedlikehold iht. årsplanen. Videre er det kjøpt inn nye kamera til overvåkning av 
anlegget. 
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HMS: 
Vi har heldigvis unngått alvorlige ulykker, men har registrert 1 hendelse som gjelder bruk av mastekran, 
håndtak til vinsj hoppet av under bruk slik at mast som hang i kran raste ut uten at brems slo inn. Det viste 
seg at mekanismen som skal bremse var vekke og da med dette, ikke fungerte. Heldigvis ble skadeomfang 
begrenset, og ingen personer ble skadet. Tiltak er gjennomført og ny vinsj er på plass. 
Vi har vært så heldig at vi, etter søknad, har fått tildelt nye redningsbøyer, disse er kommet på plass. 
Vernerunder gjennomføres jevnlig av havneutvalget. 
  
Kjell Ove Bruås 
Daglig leder BS              

………………………………….. 
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Skur- og havneutvalg. 

 
 
Vi har foretatt befaring av anlegget i juni 2024 og januar 2025. Første befaring hadde hovedfokus på 
redningsstiger og merking av disse. Her kan det nevnes at noen steder er det et stykke mellom stigene og ikke 
alle er like enkle å nå på grunn av båters plassering i båsen. Med andre ord oppfordrer vi alle om å tenke 
sikkerhet når en ferdes i og rundt båt og på kaiene generelt. Redningsvest kan være en grei forsikring om uhellet 
skulle være ute.  
Ved befaring i snøtunge januar la vi merke til at ikke alle er like flinke til å fjerne snø, hverken på egen båt eller 
på kaien. Her kommer en liten påminnelse om å ha fokus på dette, særlig ved såpass store snømengder som vi 
har hatt i januar 2025. Ifølge havnereglementet er båteier ansvarlig for å holde områder rundt egen bås fri for 
snø (også her oppfordrer vi til bruk av flytevest). 
Vi har et flott anlegg og kaier og vi håper alle tar ansvar for å holde det i orden. Tenker da særlig på å holde 
kaiene «jollefri» og passe på at skjøteledninger ikke blir snubletråder for naboene dine.  
Til slutt vil vi bare nevne at vi har planer for 2025 som vi håper kan bli til nytte og glede for alle medlemmer i 
seilforeningen☺ Vent i spenning! Håper på fine seilopplevelser og trivelige sosiale møter i 2025.  
 
Espen Sandøy  , Øystein Solberg og Anne G.Dørum 

 

 
…………………………………………….. 
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Årsmelding for IT gruppen . 

Webgruppen har dette året gjort en betydelig opprydding og oppgradering av nettsidene våre ved å ta i 

bruk et nytt WordPress-tema. Formålet var å gjøre sidene mer oversiktlige, moderne og brukervennlige. 

Vi har fjernet en god del utdatert innhold og omstrukturert menyene for å gjøre det enklere å finne 

informasjonen man trenger. Samtidig har vi tilrettelagt for å kunne publisere nyheter og oppdateringer på 

en mer profesjonell og estetisk tiltalende måte. 

I tillegg til selve oppgraderingen har vi også jobbet med å forbedre sidenes lastetid og stabilitet. Vi ser 

allerede at flere finner veien til nettsidene, og målet er at både gamle og nye medlemmer skal føle seg 

velkomne og oppdaterte på alt som skjer i Bergens Seilforening. 

For å fortsette denne positive utviklingen ønsker vi enda mer engasjement fra medlemmene. Dersom du 

har store eller små saker du ønsker å få publisert, håper vi du sender dem til oss! Bilder og fyldig tekst 

gjør sakene mer levende og interessante, så ikke nøl med å ta noen ekstra bilder og skrive noen linjer. Vi 

gleder oss til å dele dine historier, opplevelser og nyheter med resten av seilforeningen! 

 

 
Årsmelding fra Eiendomsutvalget 

Eiendomsutvalget har gjennomført 3 møter i perioden 2024. 

  

 

Eiendomsutvalget har behandlet : 

Forhold til offentlig myndighet i forbindelse med busstopp ved øvre parkeringsplass. Der er avsatt plass , denne 

blir liggende og er tilstrekkelig for etablering av på- og av-stigningsområde for bussholdeplass. 

 

Det er i handlingsplanen for BS et punkt om fornybar energi som vi har behandlet og utredet. Solcelleanlegg på 

tak av naust og eller på tak av klubbhus er innhentet av styret. Energiforbruket i foreningen er omvendt 

proporsjonalt med produksjonen av strøm fra solcelleanlegg. Innhentet tilbud og beregning av videre installasjon 

av komplett anlegg er ikke regningsvarende for foreningen. 

 

Det er vurdert gjenværende levetid for kaispunt (stålfront) på hovedkai, denne er vurdert til å holde noen år til. 

Dette er en kostbar operasjon å fornye, verdivurdering for salg av «Solhaug» er under vurdering for å finansiere 

arbeidene.  

 

Der er ikke lagt planer for ytterlige utbygginger i perioden.  

Eiendomsutvalget har bestått av: Svein Arne Sveen, Tore Smidt, Per Højgaard Nielsen, Kjell-Ove Bruås og Trond 

Wickman(leder). 

  
Med vennlig hilsen 
  
Trond Wickman
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Årsmelding fra Knarr Vest 2024 
  
 
Årsmøter 
Årsmøtene i NKK Øst, NKK Vest og NKK ble avholdt på forskjellige tidspunkter i 2024. Årsmøtet for 
Knarr Vest ble avholdt i klubblokalet til Bergens Seilforening, 14. mars. Oppsluttingen var brukbar, 
og i alt var det 13 stemmeberettiget som deltok. Årsmøtet for NKK ble avholdt 11. april. Ett av 
punktene som var på agendaen for dette årsmøtet var diskusjon rundt eventuell fjerning av 
blylodd i masten. Da dette er et tema som opptar mange, ble møtet avholdt på teams for å 
muliggjøre størst mulig deltakelse. 
Det vises ellers til protokoller fra årsmøtene for detaljert informasjon. 
Regattaseiling 
Terminfestede regattaer som Serieseilas, Kretsmesterskap og Klubbmesterskap ble avholdt av 
Bergens Seilforening, på et høyt regatta-teknisk nivå. Det har vært høy deltakelse på seilasene, 
serieseilasene har hatt et gjennomsnitt på over 10 deltakende båter. Vi har annenhver tirsdag 
arrangert sosial samling i klubbhuset etter endt serieseilas, med servering av noe varmt å spise og 
drikke. Dette har vært veldig vellykket, med over 30 deltakende seilere på hver samling. 
Norgesmesterskapet gikk i Oslo i år. Bergen stilt med 3 lag. Mesterskapet ble godt gjennomført 
over to dager av Oslo Seilforening under skiftende vær, men gode vindforhold. I år som i fjor vant 
Johan Hvide og Geir Myre ble 2. Lars Jårvik ble nr 6 av i alt 18 båter, Med det ble alle 
Bergensbåtene premiert i Norgesmesterskapet. Johan og Geir seilte i egne båter.   
Kretsmesterskapet var planlagt avviklet over 2 dager, men på grunn av høy lynaktivitet lørdagen, 



13 

 

 

ble regattaseiling denne dagen avlyst. Søndagen ble det gjennomført 4 fine seilaser under flotte 
forhold, og mesterskapet ble perfekt gjennomført av innlånt regattasjef, Espen Sletten Korsnes fra 
Åsane Seilforening. 
Årets siste regatta var klubbmesterskapet. Det ble en fin avslutning på sesongen, under gode 
forhold på Raunefjorden og 3 flotte seilaser.  
Flåte Status 
En opptelling viser at vi har per i dag brukbart mange og gode båter i Bergen. Flåten har 15 stk 
glassfiber Knarrer med aluminiumsmaster, som alle er i god stand. I tillegg til glassfiberbåtene, er 
det en trebåt med aluminiummast og en trebåt med tremast, som er aktive regattaseilere. 
Totalt har vi nå 31 knarrer i vår krets. 
Årsfest 
Knarrklubbens årsfest ble i år gjennomført i BS` fine lokaler, 28. november. Det var dekket nydelig 
bord og servering av deilig Tapas. Det var ca 30 gjester, og det ble en veldig vellykket og hyggelig 
kveld med god prat rundt bordet, fine taler og premieutdeling. 
Årets vinnere: 
Serie vår: Johan Hvide 
Vårregatta: Tor Helge Valen 
Sommerregatta Milde: Lars Jårvik 
Norgesmester: Johan Hvide 
Serie høst: Geir Myre 
Høstregatta: Geir Myre 
Kretsmesterskap: Johan Hvide 
September Cup: Johan Hvide 
Serie samlet: Geir Myre 
Klubbmesterskap: Geir Myre 
Ranking total: Johan Hvide 
Bronseknarr: Johan Hvide / Carl Fredrik Joys 
Mest deltakende: Carl Fredrik Joys 
Beste norske IKC: Carl Fredrik Joys 
Uttatt til IKC i Danmark 2025: 
Geir Myre 
Carl Fredrik Joys 
Johan Hvide 
Lars Jårvik 

 
Årsmelding fra Sportsutvalget 

Blir ettersendt. 

…………………………………………….. 
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Samfunnsengasjement 

  

Styret har siden 2019 vært opptatt av hvordan foreningen og våre medlemmer kan bidra til å spre 

seilglede blant barn og unge som gjerne ikke har muligheten til å oppleve det. Gjennom samarbeidet 

med Bergenhus Rotaryklubb har immigranter og andre elever ved først Ny-Krohnborg skole og nå 

Rothaugen skole fått stå til rors, dra i tau og skjøter, hjelpe til med seil og fendere, og lært hvordan 

«angöra en brygga». I juni 2024 stilte skipperne Per Højgaard Nielsen, Ørjan Odland, Christian Irgens, 

Tore Drønen, Per Øyvind Enger, Endre Lie og Henrik Wigers Larsen velvillig opp med båter, kunnskap 

og entusiasme. Og alltid positive Marit Schjøtt stekte som vanlig solide bunker med vafler til 

debriefingen i klubbhuset etter seilasen. Ansvarlige for arrangementet var Henrik Wigers Larsen (BS) og 

Maj-Britt Dahl (BS og Bergenhus Rotaryklubb). 

Samarbeidet med Rothaugen skole er i tråd med formålet til Bergens Seilforening om å fremme seiling 

som idrett og rekreasjon, med særlig satsing på barn og unge. Å spre seilglede støtter også opp under 

Norges Idrettsforbunds formål. Tilbakemelding fra skolens lærere forteller at seilturene bidrar til 

integrering på tvers av språk og kultur. Slik er Bergens Seilforenings medlemmer med på å skape 

respekt, toleranse og tilhørighet. Det er flott at foreningen har så dyktige og engasjerte medlemmer, som 

stiller opp også på denne typen aktiviteter. 

Maj-Britt Dahl 
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Årsrapport for 2024, Juniorgruppen BS  
Juniorgruppen i BS har i de siste par årene vært gjennom et generasjonsskifte. Gruppen 
består nå primært av nybegynnere og de aller fleste er under 10 år. Ved inngangen til 
2024 sesongen manglet vi hovedtrener, men dette fikk vi heldigvis ordnet til 
høstsesongen. Mangel på trenere medførte at vi ikke gjennomførte sommerseilskole i 
2024.   
Juniorgruppen trener fast mandager og torsdager og vi pleier å være ca. 10 seilere på 
fjorden. I 2024 sesongen har vi gjennomført treninger med optimist, RS Feva og 
seilbrett.   
For å rekruttere flere seilere har vi hatt et løpende tilbud til de som har ønsket å prøve 
seg på seiling. I løpet av 2024 sesongen hadde vi 15 nye seilere på introkurs, men kun et 
fåtall har valgt å fortsette. For 2025 kommer vi til å gjøre noen endringer i 
nybegynnerkursene, som vi håper resulterer i at flere fortsetter.   
Juniorgruppen deltok på vestlandscup 4 på Hjellestad i september. Dette var den første 
“regattaen” for de som deltok og samtlige seilte i gruppen U10. VC4 ble en stor suksess, 
som frister til gjentagelse og målet er at BS blir godt representert på lokale regattaer i 
2025 sesongen.    
I tillegg arrangerte BS Juletreseilas i desember. Dette var et flott arrangement og tross 
litt lite vind fikk vi gjennomført fine seilaser med julepyntede båter. Det ble middag og 
seilerfest i klubbhuset på kvelden og en verdig avslutning på sesongen.    
Vi ser frem til en ny sesong og skal arrangere vestlandscup i BS i april, nybegynnerkurs i 
mai og sommerseilskolen er tilbake.   
Vi satser videre på Optimist og RS Feva og håper på denne måten å kombinere fokus på 
individuelle ferdigheter i Optimist og samarbeid i en mer moderne jolle, som RS Feva.  
Seilerhilsen fra oss i Juniorgruppen  



16 

 

 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
KAN OFFENTLIGGJØRES iht. Sikkerhetsdirektivet 
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Årsmelding tur & hav 2024 
 
 

 
Sesongen 2024 ble en aktiv sesong med en rekke gode arrangementer i regi av Tur & hav og øvrige medlemmer i 
Bergens Seilforening, Det har vært arrangert Isbjørnen, Bergen Race Weekend, Klubbmesterskap, Nisse seilas, 
serieseilaser og helgeregattaer – det har vært gode «kamper» på fjorden med stort engasjement og ivrig innsats. 
Dere husker sikkert at det var en del endringer i 2023 sesongen som bidro til nye medlemmer i T&H, som har 
resultert i nye tanker og måter å jobbe på – et slikt utspring er Bergen Race Weekend som ble etablert som et 
test prosjekt, mer om det lenger ned, samt at det ble søkt om NM NOR Rating storbåt 2025, som vi da også fikk 
tildelt. 
Turkategorien har dessverre også i 2024 fått lite oppmerksomhet, men det oppleves som det ikke er veldig stor 
interesse for felles turer – vi vil imidlertid for 2025 sesongen oppfordre medlemmene til å komme med ønsker 
samt gjerne også stille seg selv til rådighet for å arrangere felles turer – slik at tilbudet i regi av T&H kan gjelde 
flere enn regattaseilerne. 
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 Seilkroer og klubbkveld 
Det ble i 2024 gjennomført en rekke seilkroer med spennende og engasjerende innhold. Seil og seiltrim har stått 
i fokus og det ble besøk av Elvstrøm Sail v/Sverre Tangerud, J-70 satsingen og presentasjon ved VSK, Klubbkveld 
har også vært arrangert med fokus på det sosiale og bli kjent samt en morsom quiz, 

  Isbjørnen - ble tradisjonen tro, gjennomført i vekslende forhold – god sikt, til snødrev og 

dårlig sikt, men fikk gjennomført og ble en god start på sesongen. Kaldt var det og, slik Isbjørnen liker det. 
 
 

  Stord rundt ble i 2024 kansellert – med kun tre 

påmeldte båter og et forrykende vær, ble det besluttet av komitéen at man avlyste Stord Rundt. Vi vil heller ikke 
i 2025 sesongen arrangere Stord Rund og vil heller erstatte denne med Bergen Race Weekend. 
 

  Tirsdags seilaser/Serieseilaser – gjennomført 

tradisjonen tro, med meget høy deltagelse – mener å ha talt hele 14 båter på startlinjen på første tirsdag. 2024 
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bar veldig preg av skiftende forhold fra uke til uke – enten var det lite eller ingen vind, eller så opplevde vi «kuler 
og krutt» forhold som skapte litt situasjoner men som også sørget for at mannskap på ulike båter fikk litt å bryne 
seg på, til tider. 
Vi ser veldig gjerne enda flere båter på fjorden, hver eneste tirsdag – det er et utrolig sosialt arrangement og fin 
arena å prøve seg på. For sesongen 2025, som vi har bestilt stabil vind og oppholdsvær for, håper vi også å se 
flere på kaien og i klubbhuset etter endt seilas. 
 

Bergen 
Race Weekend 2024 – ble for første gang gjennomført og det var stor spenning knyttet til dette 

arrangementet. Med en fersk søknad inne for å avholde NM NOR Rating Stor båt 2025, tenkte vi dette ville bli en 
bra «syre test» for hvordan vi skulle klare å gjennomføre et NM. Lørdagen ble det distanseseilas, ut til 
Marsteinen, gjennom Austevoll bassenget, forbi Krosshamn og målgang ved Bjelkarøy. Lørdags kveld ble det 
avholdt seilerfest og premieutdeling, meget godt oppmøte og en veldig hyggelig fest for seilere, inviterte og 
andre gjester i havnen. 
Søndag var det lagt opp til baneseilaser, vi avhold tre starter i til tider et forrykende September vær – noe 
dramatikk ble det, men ikke mer enn vi seilere klarer å håndtere. Det er en god tone blant seilere i Vest og vi blir 
alltid enige. 
Arrangementet ble gjennomført med bravour og mye takket være en stødig hånd ved regattasjef Gunnar 
Grevstad, godt hjulpet av dommere/protestkomite og bøyebåt førere, Ove Lind og Kjell Henanger, som alle har 
sagt seg villig til å påta seg oppgaven også i 2025. I tillegg stilte et stort antall frivillige. 
Bergen Race Weekend blir derfor nå, etablert som en årlig regatta weekend og erstatter dermed Stord Rundt. 
Dere finner datoer for arrangementet i terminlisten, men det kan være verd å merke seg datoene 13 – 15.juni 
2025. Arrangementet vil bli forsøkt gjennomført med utgangspunkt på Møkster – mer informasjon følger. 
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 Bergen Singlehanded - gjennomført 

under flotte forhold, med masse sol og varme men til gjengjeld lite eller ingen vind. Undertegnede deltok i 
startbåten og det ble faktisk tid til et bad også, på en flott sommerdag. på fjorden – en fin opplevelse for 
deltakerne og kronet i vane tro, med flott aftersail i regi av eminente Kjell-Ove. 
 

   Klubbmesterskap – sesongen ble kronet med 

klubbmesterskapet, med engasjerte seilere og til tider høy temperatur på fjorden        
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   Nisseseilasen – ble også i 2024 gjennomført i regi av Bergens 

Seilforening. En hyggelig seilas med til tider, veldig mye vind og særdeles fuktig men uten nevneverdig 
dramatikk. 
 

Resultater Vestlands Cup 2024 

 
Bergens Seilforening dominerer resultatlistene på Vestlandet med de fem første plassene sammenlagt i 

Vestlandscup 2024 – gratulerer med formidabelt bra innsats        

 
 

 
NM NOR Rating Storbåt 2025 – vi søkte og vi fikk tildelt NM, noe som blir et av høydepunktene for 

sesongen 2025. Viktig å holde av datoene 8-10.august. Regattasjef er Henrik Wigers Larsen og 
dommere/protestkomitée er Kjell Henenager og Ove Lind pluss en til. 
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Sesongen 2024 ble ellers preget av et Doublehanded VM i Oslo, der flere båter fra Vestlandet og Bergens 

Seilforening deltok. De av dere som vet, vet at en slik deltagelse krever mye av utstyr, mannskap og ikke minst 
forberedelser i forkant. Nedenfor en liten oppsummering av sesongen, fra en av våre mest profilerte båter og 
seilere i BS og Vestlandet, Sheep Dip v/kaptein Kjetil Knudsen 
 

Årsrapport  2024 – Sheep Dip 

 
2024 har vært et spennende år for Sheep Dip med mannskap. Et år fylt med trening, seilaser og gode 
opplevelser. 
Første halvår var fokuset stort sett på satsing fram mot VM Doublehanded, for Kjetil Knudsen og Martin Hope.  
Optimalisering av båt, innmåling til ORCi målebrev, og et nyttig treningssamarbeid med båtene Miina og Levens, 
kan nevnes.  
Men også seiling med fullt mannskap har stått på agendaen, både før og etter VM. 
Seilåret 2024 begynte tradisjonen tro, med Neglespretten i januar. 2.plass notert der. 
April kom med Vårbløyta. Full båt, strålende vær og god stemning, tross 3.plass. 
Været viste seg fra en litt annen side på Huftarøy Rundt i begynnelsen av mai, men saueflokken lot ikke 
striregnet legge noen demper på stemningen, og seilte inn til 2. plass og et etterlengtet klesskift.  
Kjetil og Martin fortsatte seilasen tur-retur Stavanger som trening mot VM, heldigvis i litt bedre vær.  
Seilmakeren Doublehanded ble benyttet som trening før avreise Østlandet, og selv om en 6.plass etter mye 
driving i lite vind virket litt bortkastet der og da, skulle det dessverre vise seg veldig relevant i første del av VM. 
Å forsøke å forflytte seg fra start ved Dronningen og ut i Drøbaksundet, i tilnærmet ingen vind, som til gjengjeld 
kom fra alle kanter, var en historie for seg.  
Heldigvis tok det seg opp, og det ble en flott seilas forbi Færder fyr, til Arendal, over til Smøgen på 
svenskekysten, opp til Struten rett sør for Hankø, til Stavern, til Persgrunnen og så opp igjen til Struten før 
målgang ved Mågerø på Tjøme.  Resultat: 370 nm totalt, og to slitne seilere kunne notere seg en velfortjent 7. 
plass. 
August kom med Askøy Rundt og første båt over mållinjen begge dager. Korrigert 2. plass totalt og vi kunne dra i 
gang høstsesongen for alvor. Tirsdagsseilaser i storm og stille. 
Bergen Raceweekend med 2. plass sammenlagt. Høststormseilasen med en episk BH i genakkeren og endelig 1. 
plass. Klubbmesterskap – 2.plass. Windjammer Race – 1. plass, og jammen vant vi Vestlandscupen i storbåt også. 
Da sesongen kunne avsluttes med seier i Nisseseilasen var både mannskap og kaptein vel fornøyde. 
Vi ser at vi har fått båten til å gå bedre etter som vi har blitt bedre kjent med den, og kan legge både deltakelse i 
så å si alt av seilaser i år, og ikke minst det at vi er fullt mannskap om bord, til grunn for gode resultater. Og så 
må det jo nevnes at det viktigste av alt har vært det sosiale, og å ha det gøy både på trening og i regatta, og der 
har vi oppnådd alle mål vi hadde satt oss. 
Nå ser vi fram mot seilsesongen 2025 og har så smått begynt trening og oppkjøring fram mot NM i august. Vi 
gleder oss! 
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Seilerhilsen, Kaptein Knudsen – Sheep Dip 
 
 
Tur og Hav komitéen legger bak seg en innholdsrik sesong og gleder oss til en kanskje enda mer innholdsrik 
sesong i 2025.  
Seilerhilsen 
Espen Eriksen, Kjell-Ove Bruås, Kjetil Knudsen, Grethe Marchmann Jensen, Mathias Johannessen, Tor Kvinge og 
Torvald Fossestøl 

 
 
 

SeilUt 
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Dalsfjorden 

Bergen Seilforening inviterte medlemmene til delta i SeilUt 2024. 
SeilUt er en uhøytidelig konkurranse som har som mål å skape aktivitet og engasjement rundt 
turseilingen i foreningen. Hovedintensjonen er, som tidligere, å stimulere til å være ute i seilbåten og 
seile så mye som mannskap og værforhold tillater. 
Alt i alt er det lagt ut 79 havner som inngår i SeilUt.Havnene strekker fra Ålesund i nord til Utsira i sør, 
med hovedvekt på havner i Vestland. Seil med oss i SeilUT . 
25 seilere meldte seg på , de tre med flest besøkte havner er  : 
1.Kenneth Lyngsgård:   besøk i 30 havner /105 poeng   
2. Kjersti Johannesen:   besøk i 30 havner/102 poeng 
3 Hallgeir Hatlevik:                                 besøk i 19 havner/102 poeng 
 
 

 
J/70 Klasseklubb 

- BS har etablert egen J/70-klasseklubb i november, som skal arbeide med innkjøp og drift av framtidige 

J/70.  

https://seilut.trimpoeng.no/info/68060
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- BS har deltatt med 6 ulike lag gjennom sesongen fordelt på Seilsportligaen og Grundig Womens regatta. I 

tillegg har BS medlem seilt Ungdomsliga for ASF/Åsane. 

- I tillegg har rundt 30 + medlemmer testet J/70 i løpet av perioden Seilsportliga båtene lå her i området.  

- 7 lag fra Bergen by deltok på Student NM i J/7 

- Da det ble avklart at første stevne til Seilsportligaen i år skulle   avholdes i  Bergen fikk vi låne 5 stk SL 

båter.  

 
- På noen dager klarte vi arrangere ungdoms- og dameseiling på Mynteviken gjennom påsken. 

- 6 stk båter samlet i sentrum (5 ligabåter + ASF sin) 

- Eventer med ulike firmaer 

- Trening i felt mot andre lag/klubber 
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Årsrapport 2024 Lovutvalget Bergens Seilforening  
Lovutvalget er oppnevnt av styret i Bergen Seilforening.  
Mandater er å bistå styret i saker vedrørende lover og bestemmelser gjeldende for medlemmer av 
Bergens Seilforening.  
Georg von Erpecom jr har vært medlem og leder av utvalget siden dette ble oppnevnt. I en årrekke har 
han ledet lovarbeidet i foreningen. Hans grundige kjennskap til foreningen og hans gode vurderinger 
har vært til meget stor nytte både for styrene og medlemmene i foreningen. Goggo valgte å tre ut av 
lovutvalget og styret besluttet å oppnevne Peter Mentz von Erpecom  til nytt medlem.  Lovutvalget 
takker Goggo for sin mangeårige innsats.  
Lovutvalget har i år etter henstilling fra foreningen styre, revidert Havn- og Skur reglementet. Det er 
også vedheftet regler for bruk av Masteskuret.  Revideringen er godkjent av styret.  
Lovutvalget har bistått styre i andre viktige saker. Det henvises til styrets årsberetning.  
Bergens Seilforening s lover er underlagt endringer i lovnormen fra NIF og skal automatisk tilpasse seg 



 

 

denne lovnorm. Foreningens lover har derfor 2 deler. Del 1 er NIF s lovnorm og Del 2 er foreningens 
egne lover som ikke kan komme i konflikt med       Del 1.  
Bergen 16/2 2025  
Ove Lind ,leder            Peter Mentz von Erpecom.  Medlem.  
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Tildeling av reisestøtte BU i 2024 
Reisestøtte 

Sara Berg Sjursen har søkt  om reisestøtte for seilsesongen 2024 på kr 10500.- 

Bakgrunn for støtte er aktivitet i følgende kategori: 
Kategori 0: 2 stk vestlandsk cup ( ingen støtte ) 
Kategori 2 treningsleir i egen krets: Pinseleir RAN 
Kategori 4 NC utenfor egen krets: NC 2 Stavanger & NC 4 Bærum. 
Kategori 5 NM: Oslo-KNS. 
J-70: Grundig Womens cup, Seilsportligaen stevne 4 Lillehammer. 
 
 
Magnus Bjørgo har søkt  om reisestøtte for seilsesongen 2024 på kr 14.700.- 
Kretssamling RAN 20-21.04.24  
NC 1 Horten 27-28.04.24  
NC 2 Stavanger 10-12.05.24  
Pinsesamling RAN 18-20.5.24  
NC 3 Moss 01-02.06.24  
NM KNS 16-18.08.24 kr  
NC 4 Bærum 31.08-01.09.24  
Norsk Seilsportsliga Stevne # 
Lillehammer 16-15.09.24  
Treningssamling Hvasser 03.10-06.24  
Treningssamling RAN 23-24.11.24  
Sum omsøkt støtte kr 14.700,- 
. 
Begge søknadene er bevilget i sin helhet. 
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Sak 9 

Behandle foreningens regnskap, styrets økonomiske beretning, 

kontrollutvalgets beretning og revisors beretning. 



 

 

Signert Regnskap 2024 .  

Se vedlegg .   

Forslag til vedtak : 

Offentlig regnskap for Bergen seilforening 2024 er godkjent. 
 
 
 
 

 
Styrets økonomiske beretning er omtalt i årsmelding fra styret . 
Se vedlegg. 

 

 
Kontrollutvalgets beretning. 

 
Se vedlegg. Ettersendes. 

 
 
 
 
 
 

 

Revisjonsberetning 2022. 

Se vedlegg - 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Sak 10 Behandle forslag og innkomne saker. 
(NIFs lover (2) Forslag til årsmøte/ting skal sendes inn senest innen følgende minimumsfrister: : (…)Øvrige 

organisasjonsledd: 2 uker) 

  



 

 

 

Behandle forslag og innkomne saker til behandling.. 
                     
                      10-1 - Styrets forslag til revidert strategiplan for perioden 2025-2030 
Forslag til vedtak :Vedtatt. 
 
                      10-2 Innkommet forlag 
-Forslag fra Henrik Wigers Larsen : Få opp aktiviteten – Badstue 
Se vedlegg  
 
 
Alternativt forslag fra styret i BS : 
 
 
Se vedlegg med aktuelle badstuer.: 
https://www.havneweb.no/tool/mod_styret/filer/27022025_143847_badstue-tilbud.pdf 
 

Se vedlegg 
Forslag til vedtak : 
 
BS vil innenfor budsjett realisere mobilt badstue på anlegget. 
 
                      
 10-3 Lovendringsforslag Del 2, prg 5  fra Lovutvalg ; 
Ny tekst : § 5   Fartøyregister. 
§5 Fartøyregister.  
Foreningen fører et fartøyregister over medlemmenes båter. Som eier kan kun et medlem oppføres. Kun 
båter oppført i fartøyregister kan benytte Foreningens anlegg. Dette gir ikke båten rett til båtplass i 
Bergens Seilforening.  Det henvises her til   regler for havn og skur. Styret kan i særlige tilfeller fravike 
dette. 
 
Gammel tekst. § 5   Fartøyregister 
Foreningen fører et fartøyregister over medlemmenes båter. Som eier kan kun et medlem 
oppføres. 
Kun båter oppført i fartøyregister kan benytte Foreningens anlegg. Styret kan i særlige tilfeller 
fravike dette. 
 
Forslag til vedtak ; Ny tekst vedtatt. 
 
 
10-4 Forslag fra Marianne Natland :   Åpne opp parkeringsplass ved aktivitet for barn /unge/regatta. 
 
Bom- parkeringsplass 
 
Forslag at bom skal være åpen før og under barn og ungdom sine treningsøkter slik at vi kan få økt 
aktivitet av foreldre/foresatte på kai og på sjøen.  
Bom bør også stå åpen når det foregår store samlinger og regatta. 
 
 
Styrets innstilling : 
 
Forslag til vedtak : 

https://www.havneweb.no/tool/mod_styret/filer/27022025_143847_badstue-tilbud.pdf


 

 

- Forslaget avvises . Skur- og havnereglement er en del av styrets ansvarsområde. Saken 
oversendes styret. 

 

 



 

 

Styrets strategiplan for perioden 2025-2030 

 
Innledning 

Dette strategidokumentet er en langsiktig plan for visjoner og prioriteringer for utviklingen av Bergens 
Seilforening for kommende 5 års periode. Strategiplanen skal legges frem og godkjennes av årsmøtet. 
Strategiplanen blir deretter årsmøtets arbeidsinstruks til det sittende styret i BS. 

Strategigruppen ønsker at strategiplanen skal være et levende dokument. Det blir styrets oppgave å 
vedlikeholde planen i de 5 årene den gjelder. Endringer kan foreslås årlig, og dette kan bestemmes av 
årsmøtet hvis eller når det er behov for det. Etter årsmøtet skal de forskjellige utvalgene i samarbeid 
med styret utarbeide en handlingsplan for kommende driftsår som tar utgangspunkt i planen. 

Hovedfokuset for strategiplanen er at vi fremdeles skal jobbe opp den sportslige aktiviteten og det 
sosiale fellesskapet i klubben. 

 

 
Vår visjon 

 

 
Seilglede for alle 

 

 
Bergens Seilforening skal være det naturlige førstevalget for innbyggere i Bergen som er interessert i 
seiling, både når det gjelder seilsport og seilbåtlivet. 

 
Bergens Seilforening skal gjennom sine verdier skape seilglede. Det er individuelt hva som gir 
seilglede. Et element er mestringsfølelse. Bergens Seilforeningen skal gjennom sine arrangementer 
og aktiviteter arbeide for at seilerne skal få denne mestringsfølelsen. 

 
 

 
Våre verdier 

I Bergens Seilforening er grunnverdiene seilglede, 

sammenhold, fellesskap, åpenhet, toleranse og ansvarlighet. 

 
BS skal sammen med sine medlemmer, sine arrangementer og sitt anlegg tilby et inkluderende miljø 

og fellesskap med rom for alle ambisjonsnivåer – fra plassering på medaljeplass i store mesterskap 

til kveldsturer på sjøen i solnedgangen. BS skal gjennom sammenhold/fellesskap, rekruttering og 

aktiviteter som støtter opp under den (lokale) sportslige og sosiale rammen skape glede, mestring 

og idrettsprestasjoner på en bærekraftig måte. 

 
I Bergens Seilforening verdsettes åpenhet og nysgjerrighet. Det er et krav at ingen opptrer på måter 

som kan oppleves støtende eller trakasserende. Bergens Seilforening skal være åpen og vise 

toleranse for seilere i alle aldre, alle kjønn, fysiske forskjeller og etniske forskjeller. 



 

 

Bergens Seilforening skal bidra til at alle medlemmene viser ansvarlighet både når det gjelder 

forholdet til havet og naturen rundt oss. Medlemmene oppfordres til å delta i foreningens liv og 

utvalg, slik at foreningen til enhver tid jobber mot sine visjoner og sikrer at det arbeides for en 

kontinuerlig forbedring innenfor alle satsingsområdene. 

 

 
Medlemmer 

Nye medlemmer som melder seg inn i klubben skal tas godt imot og få nødvendig informasjon og 
klubbens virksomhet. 

Introduksjonspakke er klar til ferdigstillelse. 
 

 
Mål for utvalgene 

 

 
I Bergens Seilforening er vi avhengig av å ha medlemmer som er aktive i de forskjellige utvalgene 

vi har. Årlig skal disse utvalgene sende rapport til styret om aktivitet som har vært inneværende 

sesong, og mål og ønsker for kommende sesong. Denne dokumentasjonen skal være innsendt til 

styret senest 31/12. Utvalgene er dermed ansvarlig for å lage en årlig handlingsplan med grunnlag 

i Bergens Seilforenings strategiplan. Utvalgene er de som kan uttale seg om neste sesongs satsing 

sportslig, tur messig og anleggs messig. 

 
 
 

 
Sportsutvalg 

Den sportslige satsingen i BS er et sentralt punkt. Den er med på å gjøre oss til en seilforening og ikke 

bare en marina. I tillegg sørger den for at det kommer økonomisk støtte til klubben, og er med på å 

danne et miljø for seilsport på Vestlandet. I BS har vi historisk vært vant med svært gode resultater 

nasjonalt og internasjonalt blant våre aktive seilere. Fremdeles er det gode resultater av enkelte, men 

ikke like mange og ofte. Dette må være greit så lenge satsingen på idretten er tilstede i klubben. 

Sportsutvalget lager årshjul med oversikt over regattaer de ønsker at seilerne våre prioriterer. 

Dette for å gjøre det tydeligere for utøverne våre hva de bør prioritere av de mange regattaene de 

kan delta på. I tillegg vil økonomisk støtte, f eks reisestøtte prioriteres for deltakelse i disse. 

For å dyrke frem gode sportslige resultater må vi jobbe frem mye aktivitet, tilby gode trenere, holde 

regatta-arrangementer med høy kvalitet og feire de prestasjonene når de kommer gjennom 

nyhetssaker og innlegg i sosiale medier. 

 

 
Tur og Hav 

Tur og hav utvalget er medlemmer i BS med interesse for turseiling og dertil hørende regattaer. 

Gruppen har fokus på å tilby turseilerne et miljø i klubben for å dyrke denne hobbyen, og hjelpe dem 



 

 

med interessant innhold som kan være til hjelp. Tur og hav-utvalget arrangerer seilkroer gjennom 

vinteren med interessante og nyttige foredrag. 

Seilkroer skal være et sosialt og faglig tilbud på tvers av medlemsmassen som er med å øke 

oppmerksomheten rundt de ulike delene av seilsporten, samt er med på å sikre at kunnskapsnivået 

til medlemmene øker. 

Alle aktiviteter har en sosial profil, uavhengig av forkunnskaper. Målet er at flest mulig kommer seg 

på fjorden sammen. 

 
 

 
Tirsdagsregatta 

I dag arrangeres det regatta annenhver tirsdag for Knarr og annenhver tirsdag for Knarr og Tur og 

Hav. Tirsdagsregattaen har et mål om økt oppslutning. Denne er for alle medlemmer uansett 

utstyr eller kompetansenivå. Det skal tilrettelegges for at den ufarliggjøres og er inkluderende for 

flest mulig. 

 
BS har som mål at flest mulig av båtene i havnen skal delta på klubbens arrangement gjennom 

sesongen. God informasjon om hvordan arrangementet skal foregå er nødvendig for å senke 

terskelen for mange. 

 

 
Regatta arrangement 

I de senere årene har det blitt vanskeligere og vanskeligere å utdanne og rekruttere nok 

regattasjefer. Det har i forhold til serieseilasen vært slik at en taper på å være med å arrangere 

regatta. 

BS skal ha fokus på utdanning av nye regattasjefer slik at vi er i stand til å være en regatta 

arrangør også i fremtiden. Kurs settes opp og gjennomføres. 

De yngre må få slippe til. 

BS skal ha som mål å arrangere minst ett nasjonalt mesterskap eller norgescup arrangement hver 

sesong, og mesterskapet det søkes om bør ha sammenheng med den båtklassen som naturlig er 

representert i klubben. 

 
Jollegruppe/ barn og ungdom 

I jollegruppen foregår størstedelen av den sportslige satsingen vår, samt mye av rekrutteringen av nye 
medlemmer. I dag er mye av organiseringen foreldrestyrt. 

Jollegruppen har et ønske og mål om at trenerne selv overtar ansvaret for organiseringen og 

gjennomføringen av treningen, slik at de får et større eierskap til oppgaven. Link til strategiplan for 

jollegruppen her. 

https://d.docs.live.net/d1e368eb83ce8773/Generalforsamling%202025/Plandokument%20Jollegruppe%20241024.docx


 

 

Foreldregruppen er en stor ressurs som skal støtte og hjelpe trenergruppen der det trengs. 

Til transport, følgebåter etc. 

 

 
Videreføre godtgjørelsen av trenerne og tilby dem relevant utdanning blir også et 

fokusområde. Sørge for at alle trenere har førstehjelpskurs. 

 
BS har joller til utlån slik at det er mulig å prøve seg før en går til innkjøp av utstyr. 

Jollegruppen med foreldre må bli mer synlige hvis vi skal rekruttere unge seilere i klubben. 

Større synlighet i SOME (sosiale medier) og vise at seiling også i denne aldersgruppen er for alle 

ambisjonsnivåer. 

 
 

 
Knarrgruppe 

Gruppen har søkelys på seil glede i historiske båter. Knarrgruppen består av en veldig stabil gruppe 

seilere som har holdt på i årtier, men lite rekruttering av nye seilere til denne flotte båttypen som 

vi er veldig stolt av i BS. Båten egner seg lite som nybegynnerbåt for nye seilere. 

Knarr Gruppen skal ha fokus på å invitere seilere med som ønsker å prøve båttypen. Det skal 

jobbes aktivt for at båtene som ligger i BS skal bli mer brukt. 

Jobbe for mer samarbeid mellom klubbene i området Hjellestad og Milde, når det gjelder 

regatta arrangement. 

 

 
J 70 Klasseklubb 
 

I november 2024 ble det opprettet en ny klasseklubb som jobber for å få i gang et miljø i klubben 

for innkjøp og bruk av J 70. J 70 er en klasse det satses på internasjonalt. Båten passer seilere i 

alle aldre. En klubb båt vil kunne benyttes både av turseileren i klubben som vil prøve noe annet, 

eller de som ikke eier egen båt.Samtidig kan den benyttes i klubbens sportslige satsing for alle 

aldersgrupper og kjønn. Spesielt med tanke på å hindre frafallet etter jolle og ilca stadiet ser vi på 

båttypen som viktig å satse på. I 2025 er Vestland et satsingsområde for seiling, og J 70 kan bidra 

til at Bergens Seilforening opprettholder attraktiv seiling for fremtiden. En klubbeid båt vil også 

minske den økonomiske barrieren for å komme seg på sjøen for alle ambisjonsnivåer. 

Båten kan være med på å øke rekrutteringen i alle aldersklasser. Klubben kan med en slik båt 

tilby seilkurs på nybegynnernivå og på denne måten bidra til at storbåt kan få erfarent mannskap 

fra klassen. Per januar 2025 jobbes det med å søke midler og skaffe egenkapital til båt nr 1. 

 



 

 

 

 
Eiendomsutvalg 

I de senere årene er det gjennomført stor utbedring av klubbhus og havnefasiliteter. Alle de planlagte 

utbedringene er nå så godt som gjennomført. 

Neste større arbeid er utarbeidelse, og utskiftning av spuntvegg hovedkai. Opprettholde 

vedlikehold av anlegget. 

 
Eiendomsutvalget ønsker mer bruk av klubbhuset. Klubbhuset er stort, flott og moderne, men har potensial 

til å bli et hyggeligere sted å komme innom for å treffe andre medlemmer. 

 
 

 
Havneutvalg 

Siste del av den tidligere masterplanen for havnen ble ferdigstilt vinteren 2022/23. Bergens Seilforening 

har nå et av Vestlandets fineste og mest brukervennlige seilsportsenter. Foreningen har blitt utvidet med 

40 nye plasser til 320 båtplasser på vann om sommeren. Egil Monsen er driftsansvarlig for arbeid ute og 

på kaien. 

 

 
It løsning 

 

 
Målet er at denne skal bli lettere å administrere og bruke for medlemmene. Det er en viktig kanal for 

å nå ut til alle medlemmer med relevant info og kunne bidra til en større følelse av klubbtilhørighet. 

 

 
Bærekraft og miljø 

Klubben skal bli så bærekraftig som mulig. Alle medlemmene i BS er brukere av natur og sjø, og vi må alle 

være med å ta ansvar. Til tider har det vært lite rent og ryddig rundt oss, denne kulturen må endres. 

Arrangere strand/ skjærgårds rydde dager. 

Gi medlemmene miljøråd rundt bruk av biocid fritt bunnstoff, og andre båtprodukter som er miljømerket og kan 
brukes på foreningens område. Kommunisere dette på hjemmesiden. 

 
Tilgjengelig håv på kaien til opplukking av avfall i sjøen. 

 
Oljelenser er tilgjengelig ved behov. Disse kan finnes ved miljøstasjonen. 

 
 
 
 
 
 



 

 

 
 
 

 

Sak 11 Fastsette kontingent 

Forslag til vedtak : 

Styrets forslag til årsmøte Medlemskap Avgifter 
Medlemskap Pris 

Seniormedlem       NOK 950 

Ektefelle        NOK 375 

Junior/student/utenbys      NOK 350 

Pensjonist uten båt       NOK 350 

Kammersleie 

Kammersleie Pris 

Kammersleie (stort)       NOK 2350 

Kammersleie (lite)       NOK 1370 

Havneavgifter 

Havneavgift Pris 

Grunnavgift havn       NOK 1100 per halvår 

Eiendomsskatt Bergen Kommune     NOK 125   per halvår 

Havneleie per breddemeter per halvår    NOK 2 915 

Havneleie Knarr (kun tilgjengelig i sommerhalvåret)  NOK 6 180 

Havneleie Snipe       NOK 850 

Havneleie Laser       NOK 500 

Havneleie E-jolle       NOK 469 

Havneleie Optimist          NOK 100 

Land og Skur Avgifter 

Grunnavgift land og skur per halvår                  NOK 410 



 

 

Opplag på land per m2 (utendørs) per halvår   NOK 420 

Opplag i nøst per m2 (innendørs) per halvår   NOK 586 

Slippsetting        NOK 3 950 

Klubbhus/Parkeringsplass Leie 

Klubbhus Pris 

Leie av parkeringsplass      NOK 150 pr døgn 

Leie av klubbhus 0-50 p      NOK 6 700 

Leie av klubbhus 50-75 p      NOK 8 990 

Leie av klubbhus 75-100 p      NOK 11 235 
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Sak 12 Vedta foreningens budsjett  

NIFs lover :§ 2-13. Budsjett 

1) På årsmøte/ting skal det fastsettes et budsjett som inneholder alle hovedposter i resultatregnskapet. Eventuelle midler avsatt til 
kontrollutvalgets arbeid skal spesifiseres særskilt. 

Se vedlegg 

Forslag til vedtak: 

Budsjett 2025 for Bergens seilforening er vedtatt. 
 
 
          Sak   13. Vedta låneopptak 
Se vedlegg 
 
Innkjøp av   hjullaster med utstyr.  
Innkjøpspris  kr. 1.500.000.-, herav lånefinansiert   kr. 500.000.- 
 
Vedtak :  Generalforsamlingen godkjenner investeringsplan med foreslått ramme for 
låneopptak kr. 500.000.- , løpetid 5/7 år til delfinansiering av hjullaster



 

 

 
 
 
 
Sak 14 Behandle foreningens organisasjonsplan. 

Se organisasjonsdiagram. Merk at Lovutvalg er opprettet av 
Generalforsamlingen, men det er styret som oppnevner 
medlemmer i Lovutvalget. 



 

 

 
Forslag til vedtak: 
Den fremlagte organisasjonsplanen er vedtatt. 

 
. 

 
 

 

 

Vedtak: 

Sak 15 Foreta følgende valg : 

Valgkomiteens innstilling til nytt styre / kontrollkomite 
 



 

 

Bergen seilforening 2025/2026    
     

Valgkomitéens sammensetning: 
   

    

Leder- Kenneth O. Aase 
   

Medlem Anne-Linn Strøm Erichsen 
  

Medlem Kristian Bjørgo 
   

 
   

Styre 
   

        

Kandidat Rolle     

       

Henrik Wigers Larsen Styreleder Velges for 2. år   

       

Leif Terje Fonnes Nestleder Velges for 2. år   

       

Øystein Solberg medlem ikke på valg   

       

Per Højgaard Nilsen medlem ikke på valg   

        

Dorthe Hovland medlem velges for 1  år   

       
Marit Grønning medlem velges for 2 år   

        

Martin Hope 
1. 

Varamedlem Velges for 1år   

        

Anne Dørum 2. varamedlem ikke på valg   

        

       

       

       

Kenneth O. Aase       

       

Bergen 21/2-2025       

       

       



 

 

 

 
 

 

 
 

 
Kontrollkomite 

 

 
Leder Geir Myhre velges for 1 år 

 
                               Medlem Ina Garvik velges for 1 år 
                               Medlem Thomas Falck velges for 1 år 
                                Vara Carl Johan Wickmann velges for 1 år



 

 

 

 
 
 
 
 

 
 
 

 

c) Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd Foreningen har. 

Forslag til vedtak: Styret får fullmakt til å oppnevne representantene. 

d) Valgkomité med leder, to medlemmer og ett varamedlem. 

                              Leder- :Hallgeir Utne Hatlevik 

                               Medlem  Grete M. Jensen 

                               Varamedlem : xxxxxx 

 

 
 
 
 
 
 

 

Sak 16 Valg av revisor. 

Styret foreslår RSM ved Trond Aarvik som revisor for Bergens seilforening for 2023. 
 
 

 

……………………………………….. 
 

 
Møte start : 

Møte slutt : 


